



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

UM Outstanding Student-Athletes Award Scheme
Outstanding Student-Athletes Scholarship (Current Student)
(Application date: 11 May to 5 June 2020)

Background

“UM Outstanding Student-Athletes Award Scheme” aims to praise student-athletes who accomplish remarkable sports achievement and to encourage them to pursue higher academic qualifications while continue to make breakthrough in their sports, so that they can become outstanding student-athletes who excel in both academic and sports.

Objective

- To reward outstanding UM student-athletes;
- To encourage outstanding student-athletes to make continuous development during studies;
- To promote UM students’ all-around development;
- To build up the UM reputation;
- To enhance students’ sense of belonging among the UM community.

Eligibility

- A current student-athlete studying in UM; and
- Represented UM to participate in sports competition in 2019/2020 (May 2019 to April 2020); and
- Meet the academic requirement of UM student-athletes (GPA2.3 or above); and
- Not a current recipient of any form of scholarship (Sports related) from UM.

Scholarship

The scholarship is given to applicant(s) according to their sports achievement and academic performance deliberated by the “UM Outstanding Student-Athletes Admission Award Scheme” Evaluation Committee. The scholarship includes full or half waiver of tuition fees in the following academic year (for the applicant(s) who will also be the active UM student(s) in the following academic year) while applicant(s) with remarkable achievement may be given study allowance. The scholarship must be applied in each academic year and the continuation of this scholarship depends on the

(OSA_SD_April 2020)



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

academic and sports performance of the awardee(s).

Application Information

- All applicants must fill in the On-line Application form (<https://go.um.edu.mo/lcmmme88>);
- Please send the copies of competition result / certificate / award photos and other related documents via email osa.development@um.edu.mo to OSA (Office of Sports Affairs) during the application period (11 May to 5 June 2020);
- The email subject should be in the “Name of Applicant_Application to UM Outstanding Student-Athletes Award Scheme – Current Student”;
- Please use your UM email address for sending online application;
- OSA will request the applicant to provide the original of the relevant application documents, if necessary.

Announcement of Result

The application result of the “UM Outstanding Student-Athletes Award Scheme” will be announced in Mid-August 2020.

Note: UM reserves the final right of interpretation for details and issuance of Scholarship of the “UM Outstanding Student-Athletes Award Scheme”.

QR code of On-line application form



Enquiry

Office of Sports Affairs

Website: <https://sports.osa.um.edu.mo/>

Email: osa.development@um.edu.mo

Tel: 8822 4415

Fax: 8822 2407

(OSA_SD_April 2020)



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

澳門大學傑出運動員獎勵計劃

傑出運動員獎學金（在讀學生）

（報名日期：2020年5月11日至6月5日）

簡介

「澳門大學傑出運動員獎勵計劃」旨在嘉許優秀學生於運動領域取得之傑出成就，並藉此鼓勵在讀學生運動員於追求更高學歷的同時，繼續突破其專項運動成績，成為學術成績與運動比賽成績兼備的優秀學生運動員。

目的

- 對優秀澳門大學學生運動員給予獎勵；
- 鼓勵優秀學生運動員在學期間持續發展；
- 促進澳大學生全面發展；
- 提升大學知名度；
- 增加學生對大學的歸屬感。

報名資格

- 在讀澳門大學學生運動員；及
- 在2019/2020學年（2019年5月至2020年4月）期間代表澳門大學參加各項運動比賽；及
- 達到澳門大學對學生運動員的學業成績要求(GPA 2.3或以上)；及
- 沒有收取由澳門大學頒發之任何獎學金(體育類別)。

獎學金內容

獎學金頒發是按申請人所獲得之運動比賽成績及學業成績而定，並由本校「傑出運動員獎勵計劃」評審委員會審議。獎學金內容為獲取下一學年在澳門大學繼續其學業之全額或半額學費豁免，優秀者更可獲發學習津貼。**獎學金必需於每學年重新申請**，獎學金可按獲獎學生之校內學業成績及運動比賽表現繼續發放或終止。

報名須知

- 所有申請人必須在報名時段內(即2020年5月11日至6月5日)填寫網上申請表(<https://go.um.edu.mo/lcmmme88>)；
- 以電郵方式發送比賽成績副本/證書副本/獎項照片等相關申請資料致 osa.development@um.edu.mo 向體育事務部作出申請；



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

- 電郵標題請註明：「申請者姓名_申請澳門大學傑出運動員獎勵計劃-在讀學生」；
- 請務必使用澳大電郵地址發出網上申請；
- 如有需要，本部將會要求申請者提供相關申請文件的正本。

結果公佈

「澳門大學傑出運動員獎勵計劃」(在讀學生)之申請結果將於 2020 年 8 月上中旬公佈。

註：校方對於「澳門大學傑出運動員獎勵計劃」的內容及獎學金頒發有最終解釋權。

網上報名表二維碼



查詢

體育事務部

部門網頁：<https://sports.osa.um.edu.mo/>

電郵：osa.development@um.edu.mo

電話：8822 4415

傳真：8822 2407